
PROTOKÓŁ NR XXVI/16 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 6 września 2016 r. 
 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Witam na XXVI sesji rady gminy 
Kostomłoty. Na dzisiejszej sesji witam pana wicestarostę Grzegorza Pierzchalskiego,  
radnego powiatowego pana Kazimierza Bubę, wójta, państwa sołtysów, radnych, 
kierowników jednostek organizacyjnych, pracowników UG i wszystkich obecnych. 
Stwierdzam na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem rada 
ma moc podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Przedstawiam proponowany porządek 
obrad. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z  sesji w dniu 23.06.2016 r. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. „15 minut dla wyborców”. 
7. Podjecie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, którym 
powierzono stanowisko kierownicze oraz nauczycieli pełniących obowiązki 
kierownicze w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko 
kierownicze. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli szkół i przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust.3 
ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela oraz nauczycieli 
realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o 
różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszaru linii elektroenergetycznej 110 kV relacji Przybków-Klecina. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w północno-zachodniej, centralnej i 
południowej części wsi Kostomłoty. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Gminy Kostomłoty na lata 2016-2022”. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Piotrowice o pow. 0,44 ha oznaczoną numerem działki 109/5. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Osiek o 
pow. 0,33 ha oznaczoną numerem działki 132. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Ramułtowice o pow. 1,30 ha oznaczoną numerem działki 151. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Paździorno o pow. 0,1833 ha oznaczoną numerem działki 189/2. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji 
Kostomłoty. 

17.  Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych.        
18.   Wnioski i zapytania. 
19.  Sprawy bieżące. 



20.  Zakończenie obrad XXVI  sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak - Czy są uwagi do przedłożonego 
porządku obrad? Nie widzę. Kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad? 
kto jest za – 14 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt protokołu był wyłożony w Biurze 
Rady, uwagi nie wpłynęły. Kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z sesji, proszę o 
podniesienie ręki: 
kto jest za – 14 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy Stanisław Wicha złożył sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od  
od dnia  16.06.2016 r. do dnia 26.08.2016 r. 

1. Podjęcie inicjatyw uchwałodawczych w sprawach ujętych w porządku obrad 
(projekty uchwał). 

2. Wydanie zarządzeń w sprawie: 
- ustalenia stawki czynszu za najem części nieruchomości oznaczonej nr ew. 58/5 
obręb Godków 
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania w najem na czas określony do 
3 lat (Godków - nr 58/5 o pow. 207 m na teren zielony) 
- opracowania materiałów planistycznych do projektu budżetu Gminy Kostomłoty na 
2017 r. 
- powołania komisji do odbioru końcowego zadania inwestycyjnego: „Budowa sieci 
wodociągowej Jakubkowice-Kostomłoty” 
- powołania Komisji kontrolującej placówki oświatowe dla których organem 
prowadzącym jest gmina Kostomłoty w zakresie realizacji godzin pracy pracowników 
pedagogicznych szkół 
- wprowadzenia instrukcji kasowej 
- upoważnienia osób do wystawiania oraz potwierdzania odbioru faktur VAT 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargów na zadania: 
„Wzmocnienie więźby dachowej Gimnazjum w Kostomłotach” oraz „Budowa 
(rozbudowa) boiska wielofunkcyjnego z elementami małej architektury, parkingiem i 
oświetleniem w miejscowości Kostomłoty” 
- powołania komisji do przeprowadzenia przetargu na sprzedaż nieruchomości w 
dniu 14.07.2016 r. 
- obniżenia  ceny wywoławczej w drugim ustnym przetargu nieograniczonym na 
sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Kostomłoty – obręb 
Kostomłoty (działka nr 539/8 i 539/9) 
- wykonania budżetu gminy za II kw. 2016 r. 
- zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2016 r. 
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę na czas określony 
do 3 lat (Karczyce - nr 238/12 o pow. 0,6595 ha na cele rolnicze) 
- opracowania materiałów planistycznych do projektu budżetu Gminy Kostomłoty na 
2017 r. 
- określenia zasad i ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
wewnętrznych stanowiących własność Gminy Kostomłoty oraz umieszczenie w pasie 
drogowym urządzeń infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych nie 
związanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego 
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- wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę na czas określony 
do 3 lat (Karczyce - nr 192/2 o pow. 0,50 ha na cele rolnicze; Wilków Średzki 
(Wnorów) - nr 99/4 o pow. 0,2825 ha na cele rolnicze)  
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży (Kostomłoty - nr 538/2 o 
pow. 0,1260 ha na cele zabudowy mieszkaniowej; Kostomłoty - nr 538/10 o pow. 
0,0715 ha na cele zabudowy mieszkaniowej; Kostomłoty - nr 206/15 o pow. 0,1001 
ha na cele zabudowy mieszkaniowej; Kostomłoty - nr 206/22 o pow. 0,0890 ha na 
cele zabudowy mieszkaniowej;  
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę na czas określony 
do 3 lat (Piotrowice - nr 109/5 o pow. 0,44 ha na cele rolnicze; Ramułtowice - nr 
151 o pow. 1,300 ha na cele rolnicze; Paździorno - nr 189/2 o pow. 0,1833 ha na 
cele rolnicze; Osiek - nr 132 o pow. 0,33 ha na cele rolnicze). 
3. Podpisanie aktu notarialnego umowy nieodpłatnego przekazania nieruchomości 
pod plac zabaw w miejscowości Sobkowie i Piersno z zasobu ANR we Wrocławiu. 
4. Złożenie wniosku o dofinansowanie projektu pn. „Kompleksowa kanalizacja 
Gminy Kostomłoty: miejscowości Kostomłoty, Piotrowice wraz z budową sieci 
wodociągowej”. 
5. Złożenie wniosku  o dofinansowanie projektu pn. „Zakup lekkiego samochodu 
ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Kostomłotach”. 
6. Realizowanie funduszu sołeckiego na 2016 r. 
7. Podpisanie umowy z wykonawcą na budowę boiska wielofunkcyjnego w 
Kostomłotach (zadanie w trakcie realizacji). 
8. Rozstrzygnięcie przetargu na zadanie „Wzmocnienie więźby dachowej Gimnazjum 
w Kostomłotach” 
9. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 6 
• ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego - 3 
• wycinki drzew – 11 
• nadania numerów porządkowych – 5 
• podziału nieruchomości – 5 

 
 

Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 
podatków)  

w okresie od 15.06.2016r. do 24.08.2016r. 
 

 
Liczba ogółem 

 

Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 55 

Decyzje dotyczące podatku 
 

62, w tym: 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania podatkowego 
(nakazy) 

21 

zmieniające wysokość łącznego zobowiązania podatkowego 
(przypisy/odpisy) 

41 

Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

odroczenia Liczba ogółem = 0,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =0 

rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 
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umorzenia Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywna w części =0 
Pozytywne = 0 

    d. ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem =1, z tego: 

 Odmowne = 0 
 Pozytywne =1 

4. 
Decyzje w sprawie zwrotu podatku 
akcyzowego zawartego w cenie oleju 
napędowego 

Liczba ogółem =0, z tego: 

                                                                                                                 Odmowne=0 
                                                                                                                 Pozytywne=0 

 
Ponadto chciałem państwa poinformować, że mieliśmy w poprzednim tygodniu od piątku 
do niedzieli grupę radnych i gości z Sierentz na czele z merem. To była wizyta, która była 
uzgadniana wcześniej, jesienią tamtego roku. Część radnych brało udział w spotkaniu z 
delegacją z Sierentz, za co im bardzo dziękuję. Jestem wdzięczny, że byli obecni. 
Otrzymaliśmy 30-tego już podziękowanie od pana mera, że bardzo jest wdzięczny za 
przyjęcie bardzo miłe, sympatyczne, gościnne przyjęcie. I to przyjęcie też, jak to 
podkreślił, jego delegacji, a także za przyjęcie dzieci, które były w miesiącu czerwcu na 
wymianie z gminy Sierentz, też bardzo dziękował mer. Dziękuję wszystkim radnym, 
sołtysom, mieszkańcom, którzy tą współpracę utrzymują z gminą Sierentz. Ponadto 
chciałem podziękować serdecznie za organizację dożynek, bo to było dość duże 
przedsięwzięcie: pani dyrektor GOK i jej pracownikom, pani dyrektor GOOSz-u i jej 
pracownikom, pani dyrektor GOPS-u i jej pracownikom, pracownikom UG, radnym gminy, 
sołtysom, którzy uczestniczyli w uroczystościach, którzy mnie wspierali, wspomagali. 
Serdecznie dziękuję.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie 
ma chętnych, więc zamykam dyskusję. 

 
Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Zwyczajowo nie odczytujemy tego 
sprawozdania. Mamy sprawozdania z dwóch posiedzeń rady. Czy podtrzymujemy nie 
odczytywanie?  
 
Radni – Tak (jednogłośnie). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – W takim razie otwieram dyskusję w tym 
punkcie? Nie widzę chętnych, więc zamykam dyskusję. (sprawozdanie stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu).   
 
Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Czy ktoś chciałby zabrać głos?  
 
Marian Fita – Mam tylko jedno pytanie odnośnie dożynek. Przykre było dla mnie panie 
wójcie, bo byłem zaproszony na poniedziałkowy skład komitetu organizacyjnego, gdzie 
poinformowano, zresztą pan kilkakrotnie naciskał, żeby dzieci mogły korzystać z tych 
dmuchańców nieodpłatnie. Poinformowałem rodziców, a później zbierałem cięgi, że 
jednak 10 min. za 10 zł. Przykre to było. Pamięta pan, że pan kilkakrotnie naciskał, że to 
ma być nieodpłatne.  
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Ja nie naciskałem, że nieodpłatnie, ale mówiłem, że się 
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zorientuję, jak to wygląda ponieważ nie było pani dyrektor. Kwestia jak była umowa 
podpisana. W międzyczasie sprawdziłem na innych dożynkach, czy Kąty Wr., czy inne 
miejscowości. Wszędzie są płatne.  
 
Dorota Strzelecka – Panie przewodniczący, nie jest prawdą to co pan mówi, ponieważ 
dostaliśmy od firmy, która udostępniła te dmuchańce czterdzieści biletów darmowych i 
wszystkie dzieci, które były chętne korzystały z poszczególnych dmuchawców za darmo.  
 
Marian Fita – Nie będę polemizował, ale sytuacja w terenie była taka, jaka była. 
Zakończymy.  
 
Dorota Strzelecka – Czterdzieści dzieci skorzystało bezpłatnie. Gdybyśmy musieli za to 
zapłacić, to byłaby to kolosalna suma. Nigdy nie było tak, że były dmuchańce za darmo. 
Pan wójt poprosił, ja poprosiłam organizatorów i było czterdzieści biletów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Dziękuję za wyjaśnienie. 
 
Iwona Ryszka – Panie starosto korzystając z pana obecności chciałam zgłosić, że na 
drodze powiatowej Wnorów-Lisowice został uszkodzony mostek. Przed przepompownią 
nastąpiło obsypanie części mostku, kamienie się posypały. Droga  jest dosyć szeroka dla 
samochodu osobowego, natomiast ciągniki rolnicze z przyczepami, czy w przyszłości 
kombajny, obawiam się, że ten mostek może dalej się obsypywać i być może dojdzie do 
zawalenia. Zostało to uszkodzone w trakcie remontu drogi Lisowice-Chmielów. Bardzo 
bym prosiła o interwencję, ewentualnie o zabezpieczenie. Mam jeszcze drugą sprawę z 
prywatnego troszkę podwórka. Gmina Kostomłoty dostała od ANR we Wrocławiu działkę o 
pow. 0,26 ha. Na tej działce będzie nowy plac zabaw w Sobkowicach. Przez szereg lat 
była ta działka nieużytkowana i wyrosły tam jakieś chwasty. Opryskaliśmy to randapem i 
oczekujemy pomocy, żeby jakoś zniszczyć te chwasty. Prośba moja jest taka, czy starosta 
mógłby nam udostępnić kosiarkę, która kosi pobocza przy drogach powiatowych i 
przejechać i zniszczyć nam trochę tych chwastów, żebyśmy później mogli zaorać i obsiać 
nową trawą i żeby ten plac zabaw zacząć tam przenosić.  
 
Ryszard Pisarek – Publicznie chciałbym podziękować panu staroście i zarządowi za 
wykonanie na odcinku 200 m koryta wodnego w miejscowości Piersno. Wykonanie było 
super z punktu technicznego. Dziękuję. Będę prosił o utwardzenie pobocza do Samborza. 
 
Jan Szwedo – Korzystając z obecności pana starosty. Nie chodzi o teren gminy 
Kostomłoty, ale o teren w Rakoszycach. Zostały przy szkole usadowione tzw. hopki, które  
samochody osobowe zmuszają do zmniejszenia prędkości, natomiast dla ciągników 
rolniczych, które nie mają amortyzacji to się traktorzysta odbija od dachu przy 60 km/h. 
Tam trzeba po prostu do zera, stanąć na tym mostku i przejechać. Ale obserwując te, 
które zostały ostatnio wybudowane w mojej okolicy, one są praktycznie dla każdego. 
Zmuszają do zmniejszenia prędkości. Ciągnik się przez nie przetacza powiedzmy przy 15 
km/h. Ja rzadko korzystam z tego odcinka, ale to odczuwam przy 10/h, a nie przy 5/h 
ciągnikiem. Gdyby taka możliwość była, nie mówię, że już, ale przy jakichś pracach w 
pobliżu, to moja jest taka prośba i kolegów rolników, żeby je po prostu przebudować.   
 
Józef Osowski – Chciałbym podziękować w imieniu mieszkańców Lisowic za drogę, na 
którą czekali dość długo. Co prawda to droga na końcu powiatu, ale pan starosta 
osobiście dopilnował…... Dziękuje bardzo panu staroście, zarządowi  powiatu. 
  
Małgorzata Pieszczoch-Śmidoda – Dziękuję również panu wójtowi i gminie za to, że 
dołożyła pieniądze, a staroście za to, że bardzo duży wkład osobisty w to włożył i dużo 
pracy. Natomiast jeszcze jedna prośba, ale to już poza budową o znak przystanku na 
początku Chmielowa w stronę Lisowic. To jest długa wieś i przewoźnicy nie chcą się 
zatrzymywać. Znak przystanku na żądanie.  
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Agnieszka Gołdyn – Chciałbym w imieniu mieszkańców Chmielowa, swoim i rady sołeckiej 
podziękować władzom powiatu i również panu wójtowi za współudział w tej inwestycji.  
 
Wicestarosta Powiatu Średzkiego Grzegorz Pierzchalski – Postaram się szybciutko 
odpowiedzieć na pytania. Jeśli chodzi o mostek Wnorów to sprawdzimy, objedziemy. Z 
panem Kazimierzem podjadę osobiście i na pewno zostanie naprawione. Jeśli chodzi o 
przyszły plac zabaw w Sobkowicach, to sprawdzę. To, że plac gminny to nie szkodzi. Dla 
dobrej współpracy powiatu z gminą zrobimy. Hopki – ja panie radny podzielam pana 
zdanie. Tak, one są niewygodne. Zalewają nas pismami o progi zwalniające, a później jak 
te progi zamontujemy to faktycznie jest huk, stukot. Próbujemy się bronić. Nie wszędzie, 
ale te hopki są wskazane. Gdyby ludzie, kierowcy stosowali się do przepisów ruchu, 
byłoby inaczej. Takie hopki, o których pan mówi zostały zrobione w Budziszowie i niestety 
one są bardzo drogie. Musi przyjechać sprzęt specjalistyczny, który to sfrezuje, położy 
masę, walec. One są bardzo kosztowne, nie stać nas. Jeżeli chodzi o indywidualny 
przypadek mamy już projekt drogi Cesarzowice, Rakoszyce, Kulin. Składamy ją w tym 
roku do schetynówki i mam nadzieję, że to dofinansowane dostaniemy i tam będą 
zrobione hopki, o których pan mówi. Podzielam pana zdanie, bo naprawdę faktycznie 
jesteśmy zalewani pismami. Pan burmistrz osobiście napierał więc musieliśmy coś zrobić. 
Ale ja uważam to co pan mówi, że one są w praktyce złe. Jeśli chodzi o drogę Lisowice-
Chmielów. Za tą inwestycję ja również dziękuję wszystkim: zarządowi, panu wójtowi, 
radzie gminy za pomoc, za wkład finansowy. Zrobiliśmy wspólnie. Było lżej,  było gorzej, 
ale po to byliśmy, żeby tam na bieżąco i z panią radną, z panią sołtys i panem sołtysem. 
Wydaje mi się, że zrobiliśmy bardzo wiele, na tyle, co można było. Projekt był projektem. 
I tak dołożyliśmy tych pieniędzy trochę, bo była taka konieczność. Ja podtrzymuję to, co 
powiedziałem wcześniej. Naprawdę jest to wykonane przyzwoicie, dobrze i uważam, że z 
dotychczasowych inwestycji drogowych powiatu jest to najlepsza inwestycja. Cieszę się 
bardzo i jeszcze raz wielkie dzięki.   
 
Aneta Sawicka - Ja mam pytanie do pana Bartoszewskiego o dach na świetlicy. 19 lipca 
tamtego roku została zerwana dachówka na świetlicy, zalewa nas, wychodzi wilgoć. Pan 
wójt to oglądał. Dalej czekamy i czekamy. Na razie jest słońce, a jak przyjdzie deszcz?  
 
Janusz Bartoszewski - Wysłałem tam wykonawcę. Pooglądał i będę interweniował, żeby to 
zrobił. To jest dobry wykonawca. Poproszę go, żeby tym tematem się zajął.  
 
Aneta Sawicka - U mnie na pewno nie był. 
 
Janusz Bartoszewski - Będę interweniował, żeby zajął się tym w najbliższym czasie. 
 
Aneta Sawicka - Mam jeszcze pytanie w sprawie wynajmowania świetlic wiejskich. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak - Po sesji jest spotkanie z sołtysami.  
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Bardzo bym prosił, żeby po sesji zostali na sali sołtysi i 
radni. To jest materiał do dyskusji i będziemy dyskutować.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Nie widzę więcej chętnych do zabrania 
głosu, więc zamykamy punkt 6. 
 
Ad.7. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz nauczycieli 
pełniących obowiązki kierownicze w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono 
stanowisko kierownicze. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak - Nastąpiła korekta (§ 1 ust. 1 pkt 1 ) 
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zgłoszona na posiedzeniu Komisji Budżetu – wykreślamy słowo „podstawowej”. Brzmienie 
jest następujące po korekcie „dyrektor szkoły liczącej”. Projekt uzyskał pozytywną opinię 
Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Otwieram dyskusję. Zamykam 
dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji, proszę o 
podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 11 głosów 
  Kto jest przeciw – 1 głos 

kto się wstrzymał – 2 głosy 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.8. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projektu uchwały w sprawie 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół i 
przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust.3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta 
Nauczyciela oraz nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone 
dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak - Projekt również uzyskał pozytywną 
opinię Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Oświatowej. 
Otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w 
przedstawionej wersji, proszę o podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 11 głosów 
  Kto jest przeciw – 2 głosy 

kto się wstrzymał – 1 głos 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – W związku z bardzo obszerną treścią 
proponuję projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru linii elektroenergetycznej 110 kV relacji Przybków-Klecina nie 
odczytywać. Czy radni wyrażają na to zgodę?  
 
Radni – Tak (jednogłośnie). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję. Projekt uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Zamykam 
dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji, proszę o 
podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 14 głosów 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w północno-
zachodniej, centralnej i południowej części wsi Kostomłoty proponuję także nie 
odczytywać. Czy radni wyrażają na to zgodę?  
 
Radni – Tak (jednogłośnie). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję. Projekt uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Zamykam 
dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji, proszę o 
podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 13 głosów 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 
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kto się wstrzymał – 1 głos 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kostomłoty na lata 
2016-2022”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uzyskał pozytywną opinię  
Komisji Oświaty. Otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za 
podjęciem uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 14 głosów 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Piotrowice o pow. 0,44 ha oznaczoną numerem działki 
109/5. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uzyskał pozytywną opinię  
Komisji Budżetowej. Otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za 
podjęciem uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 14 głosów 
  kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Osiek o pow. 0,33 ha oznaczoną numerem działki 132. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uzyskał pozytywną opinię  
Komisji Budżetowej. Otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za 
podjęciem uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 14 głosów 
  kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Ramułtowice o pow. 1,30 ha oznaczoną numerem 
działki 151. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uzyskał pozytywną opinię  
Komisji Budżetowej. Otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za 
podjęciem uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 14 głosów 
  kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 15. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Paździorno o pow. 0,1833 ha oznaczoną numerem 
działki 189/2. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uzyskał pozytywną opinię  
Komisji Budżetowej. Otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za 
podjęciem uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 14 głosów 
  kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 
zaopiniowania propozycji planu aglomeracji Kostomłoty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uzyskał pozytywną opinię  
Komisji Budżetowej na dzisiejszym posiedzeniu przed sesją. Otwieram dyskusję. 
Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 14 głosów  
  kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Zostały złożone dwa wnioski. Pierwszy 
od pani Małgorzaty Pieszczoch-Śmidody (odpowiedź pani radna uzyskała). Ja złożyłem 
wniosek i został zrealizowany poprzez wczorajsze spotkanie na posiedzeniu Komisji 
Finansów z przedstawicielem Tauronu. Więcej wniosków nie było.  
 
Ad. 18. 
Marian Fita – Mam zapytania do pana starosty. Jak wygląda sprawa remontu drogi 1275D 
Zabłoto-wiadukt. Wie pan w jakim stanie ta droga była robiona. Wiem, bo były próbki 
pobierane. Chciałbym, aby pan przygotował w miarę możliwości dokumentację, związaną,  
jeżeli jest to możliwe. Ja bym odwiedził, bo na pewno nie chciałbym tak tej sprawy 
zostawić. Łącznie z dokumentacją projektową. Myślę, że moglibyśmy się umówić kiedyś 
na to, bo akurat ta droga wiele do życzenia i co kawałek zrobiony to dwa następne 
wylatują. Po ostatnim przeglądzie gwarancyjnym, pan też  w tym uczestniczył, nie mam 
żadnej informacji, nie wiem, co się stało z tymi próbami. Pan wójt zna sprawę, że w ogóle 
odbiega, po wywierceniu próba się rozlatywała, nie można było z czego prób pobrać. 
Podłoże na siatce rozpadało się. Ja nie będę rozwijał, ja bym chciał się spotkać i bardzo 
bym prosił, umówimy termin. I druga sprawa. Pominąłem to poprzez nie uwagę panie 
wójcie, bo jako sołtys też mogłem się odnieść. Chodzi mi o ścieżkę spacerową, którą 
mieliśmy zapisaną w planie rozwoju miejscowości Kostomłoty. Miała być realizacja w tym 
roku. W związku z nowym planem zagospodarowania ta ścieżka przestaje być ścieżką, bo 
jest projektowany pas drogowy min. 3 m. Wiąże się to automatycznie z innymi 
wydatkami (inne podłoże, inne szerokości). Nie chcemy robić tego jako gmina, dlatego ja 
zwołam w najbliższym czasie zebranie wiejskie, aby te środki przeznaczyć na cel tej sesji, 
żeby w ramach FS było to możliwe.  
 
Janina Gawlik – Wczoraj na Komisji Budżetu dość długo dyskutowaliśmy na temat linii 
kablowej naziemnej. Mieliśmy przedstawiciela Tauronu, który nam wyjaśnił tą sprawę, 
mówił o zagrożeniach, nie zagrożeniach. Ja mam wielką prośbę. W związku  z tym, że  
jest opracowywana mapa do celów projektowych panie wójcie, ustalanie granic w 
drogach gminnych, mam pytanie. Czy tutaj już uaktualnimy stan dróg gminnych, 
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będziemy wiedzieli czy są pozaorywane, czy nie …. Mam też wniosek, żeby te mapy, 
łącznie z tym zarządzeniem, które otrzymaliśmy od Taurona otrzymali sołtysi Piotrowic i 
Kostomłot, żeby mieszkańcy wiedzieli. Nie jest to jakaś tajemnica. Bardzo proszę, aby 
sołtysi poinformowali mieszkańców przez które działki, czy obok tych działek będzie 
przebiegać ta linia. Myślę, że będzie to uczciwe wobec mieszkańców. 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Pani radna, jako przewodnicząca przez 8 lat powinna 
dobrze wiedzieć, że warunki zabudowy wydaje wójt. Są warunki zabudowy do celów 
publicznych. Występuje firma, my wydajemy warunki. Nie tylko do celów publicznych, ale 
też prywatnych. Nieraz wydajemy 3-4 w tygodniu. Jeżeli ktoś jest zainteresowany, 
którędy będzie przebiegać (myśmy jeszcze nie wydali warunków zabudowy), to proszę 
bardzo do planowania i można przejrzeć sobie. Natomiast, jeśli chodzi przy wydawaniu 
warunków zabudowy, zawiadamiamy strony. Zgodnie z przepisami są strony i my 
przepisów nie łamiemy. Wszystkie strony, które będą brały udział w tym postępowaniu, 
czyli wydawaniu warunków zabudowy do celów publicznych, będą zawiadomione. Aby 
wydać warunki do celów publicznych to musimy występować do wszystkich urzędów: 
ochrony środowiska, sanepidu itd. Jest cały wykaz. W związku z tym jest w tej chwili 
procesowany o wydanie warunków zabudowy. Nie wiem, jeżeli rada, bo to jest w gestii 
wójta, zobowiąże wójta, że jakiekolwiek wydajemy warunki zabudowy mamy 
mieszkańców zawiadamiać, nie strony. To jest łamanie przepisów. Ja nie rozumiem. 
 
Janina Gawlik – Panie wójcie ja poruszyłam tylko, żeby mapę o przebiegu otrzymał sołtys 
wsi Piotrowice i Kostomłoty, żeby mieszkańcy wiedzieli, którędy ta trasa będzie 
przebiegać. To nie są warunki zabudowy, ale wydaje mi się, że jeżeli mnie pytają w 
Piotrowicach którędy będzie szła ta trasa, to nie ja powinnam być kompetentna dać tą 
mapę, chociaż ją mam. Powinien pokazać sołtys, bo sołtys jest uprawniony do 
informowania, a nie jest to żadną tajemnicą.  
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Wiem, że nie tajemnicą, tylko proszę państwa. By była 
mapa aktualna, to musimy najpierw wydać (gmina) musi wydać warunki zabudowy. I 
wtenczas jest na mapie. Jest to naniesione przed. Jeżeli jest taka potrzeba to nie ma 
sprawy. Te warunki (jeden egzemplarz) prześlemy dla sołtysa Kostomłot i sołtysa 
Piotrowic. Nie ma żadnego problemu. Ale to już po wydaniu, bo na razie to nie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Przepisy prawa określają, kto ma 
przymiot strony, natomiast to chodziło o samą mapę. Natomiast nie możemy dokładać 
innych mieszkańców, jeżeli prawo mówi, kto jest stroną. Natomiast co do wiedzy, jak 
może przebiegać, to jest inna jakby sytuacja.  
 
Leszek Wicha – Ja mam prośbę. Przedstawiciel z Taurona dosyć obszerną informację 
odnośnie takiej linii nam przekazał. Jeżeli taka mapa pójdzie do sołtysów, to żeby 
dołączyć tą informację. Tam jest informacja od Taurona, jakie są warunki przebiegu takiej 
linii, jakie trzeba spełnić te warunki. Dosyć jasno opracowane, więc każdy będzie miał 
świadomość tego, jak ta inwestycja będzie wyglądać.  
 
Małgorzata Pieszczoch-Śmidoda – Ja w sprawie wniosku, na który dostałam odpowiedź. 
Bardzo dziękuję za obietnicę wycinki krzaków. Pan starosta dotrzymał swoją obietnicę. 
Ponieważ to jest sytuacja krytyczna, te krzaki tak głęboko wychodzą w tą drogę, tam nie 
ma żadnego pobocza. Tam chodzą dzieci do autobusu, matki z wózkami. Ja bym prosiła 
jak najszybciej. Drugie pytanie – czy wiadomo, kiedy będzie realizacja siłowni 
napowietrznej?    
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Rozmawiałem z panem starostą (nam się bardzo dobrze 
współpracuje). Maszynę na wysięgniku pan starosta będzie miał później. Dostałem pismo 
od państwa ze zdjęciami i w ten sam dzień dzwoniłem do pana obecnego starosty, żeby 
pomógł mi w tej sprawie ponieważ przycinanie ręcznie ludźmi jest bardzo pracochłonne i 
nie ma efektów.  Jeśli chodzi o siłownie to jest już wybrany dostawca. Dzisiaj podpisałem 

 1010



umowę i w najbliższym czasie w trzech miejscowościach będzie montowane.  
 
Krystyna Lech - Z panem wójtem rozmawiałam na temat nieszczęsnego mieszkania nad 
świetlicą. Jak to będzie wyglądało w dalszym ciągu? Tam mamy problem z prądem. Ja 
kilka razy byłam już u pana Bartoszewskiego. To wszystko uzależnione jest z tego co 
wiem od …. Tam jest niby za mała moc wyjściowa (nie znam się na tym)……  Skrzynki są 
niezabezpieczone; jest wszystko na wierzchu. Co dalej z tym nieszczęsnym 
mieszkaniem? Nie chcemy tam lokatorów. Tym bardziej, że  w tej chwili będą pieniążki,  
jest FS, byśmy chcieli piękne kwiaty tam posadzić. Chociaż troszeczkę upiększyć ten 
budynek. Ale jak tam ktoś przyjdzie i będzie nam bruździł, to nie ma sensu.  
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Nie przewiduję jakiegoś wynajmowania tego mieszkania. 
Gmina musi posiadać jakiś zasób w razie „w”.  Natomiast musimy się przymierzyć, ja 
rozmawiałem już  z panem Bartoszewskim, żeby zrobić jakiś kosztorys remontu (trzeba 
wymienić m.in. okna). Ten lokal jest zniszczony. Na razie nie została podjęta żadna 
decyzja, bo to się wiąże też z finansami publicznymi. Z tą skrzynką będziemy musieli coś 
załatwić, pan Bartoszewski już mi zgłaszał. Ja będę tutaj apelował do sołtysów, ale też do 
radnych. Są tu też szanowni goście. My mamy na przyszły rok, jeśli chodzi o FS 400 tys. 
To jest potężna kwota szanowni państwo. Wkoło inne gminy w ogóle nie funkcjonują na 
tej zasadzie. Jest wielka prośba, bo prawdopodobnie ten FS będzie w 2017 r. ostatni. 
Ponieważ myśmy mieli dofinansowanie do FS 40%, 38%, teraz już jest 25%, a następny 
rok może się okazać, że będzie tylko 10%, ponieważ coraz więcej gmin wystąpiło o FS. W 
budżecie państwa jest w sumie 135 mln zł. Jak więcej gmin występuje od razu 
procentowo zmniejszają. Jest teraz wielka prośba, zastanówcie się. Place zabaw – trzeba 
to zrobić wreszcie. Jak wy uważacie, co jest pierwsze, czy kupić kuchnię gazową, czy pięć 
zamrażarek, czy plac zabaw dla dzieci (ogrodzić itd.). Dostaliście już chyba wytyczne jak 
to ma być, na co można przeznaczać pieniądze. W tym roku, jak złożycie państwo 
wnioski będziemy to rygorystycznie przestrzegać. Będziemy odrzucać niektóre wnioski. 
Jeżeli będą na rzeczy, na które nie ma w wykazie, i jeżeli wójt i jego pracownicy uznają, 
że to jest zbędne w danej miejscowości. Tak może być. Ja wiem, że  wy rozsądkowo 
podchodzicie do tego, ale mam niektóre pozycje i w tym roku mi się bardzo to nie 
podoba. To jest 400 tys. Wyobraźcie sobie państwo, jakbyście zostawili 400 tys. w 
budżecie, to za te 400 tys. rocznie ile byśmy np. chodników mogli zrobić. A jeszcze jakby 
nam powiat dofinansował przy drogach powiatowych. Proszę państwa, to są potężne 
pieniądze. Ja patrzę, jeżdżę. Są niektóre place zabaw dla dzieci doposażone, piękne są, 
ogrodzone w niektórych miejscowościach. W niektórych nie. Też to jest ważne, my mamy 
wspomagać dzieci, młodzież itd. Nie wiem, jakieś inne macie np. remont świetlicy. 
Wszystko to, co jest gminne można przeznaczyć środki. Dlatego jest wielka prośba, żeby 
wykorzystać to racjonalnie.  
 
Krystyna Lech - Bardzo ładnie, pięknie jest coś dostawiać do placu zabaw, tylko jak ja 
dosłałam tą książkę, ceny to i tak mnie nie stać. My jesteśmy małą wioską i tych 
pieniędzy jest stosunkowo niewiele. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Pan wójt powiedział, że są przepisy 
prawa, które określają co może być z tego wykonywane (w ramach FS). Ale też wójt ma 
możliwość pewnej ingerencji w te zakresy. Trzeba trzymać się ogólnych zasad i będzie to 
weryfikowane. Na co przeznaczacie w ramach tych spraw, na które prawo wam zezwala, 
to wy jako zebranie wiejskie decydujecie państwo.  
 
Leszek Wicha - Trzeba pamiętać o tym, że każde zamówienie idzie na przetarg.  
 
Janina Gawlik - Panie przewodniczący, proszę zamknąć tą dyskusję, bo za chwilę będą 
dyskusje z sołtysami i wydaje mi się…. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Pani sołtys prosiła o głos w tym 
punkcie, głos został udzielony. Pani sołtys dziękuję.  
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Ryszard Pisarek - Proszę państwa ponieważ nie widzę na sesji, a mam zapytanie do 
komendanta naszej policji, co się wyrabia na drodze powiatowej w kierunku Środy Śl? Nie 
będę tutaj opowiadał, bo nie mam komu opowiedzieć, żeby zasygnalizować. To jest droga 
powiatowa. Ta droga służy gminom i służy też do dojazdu do autostrady. Co się wyrabia, 
ale nie mam komu zadać pytania. Czy jest zapraszany komendant? Ja pamiętam czasy 
tych pierwszych sesji, samorządowej. Na sesji zawsze był komendant. Pan Kazimierz 
Buba może to potwierdzić. Nie ma, czyli nie interesuje się takim ważnym wydarzeniem. 
Drugie pytanie mam do służb pana wójta, odpowiedzialnego za drogi gminne. Mam takie 
zapytanie, może pan mi odpowie, nie wójt. 21 marca 2016 r. wpłynęło pismo od sołtysa 
wsi Piersno. I do dzisiejszego dnia jest to nie załatwione, bo jeszcze nikt nie zginął. 
….prasa, telewizja i inne rzeczy. Nakłady są zerowe (radny odczytał pismo). Jest tam 
głębokość rowu, jako budowlaniec widzę to zagrożenie, jest 2,5 m. Droga gminna jest 
wąska. Pojazdy wiadomo jak się poruszają na tej drodze wąskiej. Nie daj Boże, żeby ktoś 
tam się znalazł. Proszę pana wójta o zastanowienie się tutaj nad złożonym pismem, bo 
wiadomo, nie mamy środków. Musimy znaleźć środki na takie zabezpieczenie tego rowu, 
żeby nie wydarzył się wypadek. Ja jako przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa mówię 
głośno – nie może być tak, mówię publicznie, nie możemy oszczędzać na 
bezpieczeństwie. I pana proszę, odpowiedzialnego pracownika UG, żeby tym tematem się 
w końcu zająć. Nie będę tutaj redagował tego pisma, bo to pismo jest złożone 21 marca, 
pan wie o co chodzi. Znacie temat. Dużo mówiliśmy tutaj na sesji o azbeście i cicho na 
razie. Nie wiem, po prostu nie ma tutaj informacji dla nas, jak to zostało zrealizowane. 
Czwarte zapytanie, czy został powiadomiony komornik (dotyczy Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa), że jeszcze nikogo nie przygniótł ten dach albo nie spadła konstrukcja w 
gminie Kostomłoty po byłym miejscu POM. To są takie zapytania. Tych zapytań jest wiele. 
Ja wiem, że pan jest wójtem, ale pan ma służby. Jeszcze raz zaznaczę, jestem 
kierownikiem budowy, mam też służby, mam brygadzistów. Pan jest wójtem. Jak te 
służby tu u pana pracują? Bo ja już mówię drugi rok tej kadencji. Sprawa czwarta. Mamy 
tutaj zapisane, też dotyczy służb bezpieczeństwa, dotyczy mojej komisji i cisza – lampy. 
Bardzo bym prosił, żeby tutaj na sesji takie ważne tematy były wyjaśnione. 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Sam pan powiedział, że w budżecie jest na takie 
przykrycie rowu zero. Przecież rada uchwala budżet. Ja jestem wykonawcą. Rada 
uchwaliła budżet uznając to, co jest w pierwszej kolejności najważniejsze i wójt to 
realizuje. Jeżeli nie ma pieniędzy, to przepraszam, co mój drogowiec pan Kocielski zrobi. 
Nie przykryje rowu, nie opracuje dokumentacji ponieważ nie mamy tego w budżecie. Ja 
rozumiem, że są potrzeby, jest wiele potrzeb, ale te potrzeby możemy wykonać, jeżeli 
mamy środki finansowe. Jeżeli nie mamy w budżecie, nie mamy możliwości. Azbest – 
wszyscy ci, co zgłosili w 2015 r., wszystko żeśmy odebrali. To jest w ramach gminy i 
NFOŚiGW. Teraz następni się zgłaszają, ci którzy będą na następny rok brani pod uwagę. 
Kto się zgłosił to wyczyściliśmy do zera (wszystkie zgłoszenia). Nie wiem, czy komornik 
cokolwiek ma do POM-u. My cały czas piszemy pisma, zawiadamiamy firmy, które są 
właścicielami, syndyka, a nawet i policję. Nadzór budowlany był. I tu nasza rola się 
kończy. 
 
Maran Fita - Efektem jego jest to, że obiekt został wystawiony do sprzedaży. Cały. 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Już mówiłem na sesji, że pierwsza sala od diagnostyki jest 
sprzedana.    
 
Ad. 19. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak - Sprawy bieżące. Nie widzę chętnych, 
zamykam ten punkt obrad. 
 
Ad. 20. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Ogłaszam zakończenie XXVI sesji Rady 
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Gminy.  
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska. 
Sesja trwała od godz. 14.00 do godzi. 15.01. 
 
Załącznik nr 1 

 
S P R A W O Z D A N I E   W Ó J T A 

z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty podjętych na                                        
XXIV sesji w dniu 23 czerwca 2016 r.  

oraz 
XXV nadzwyczajnej sesji w dniu 2 sierpnia 2016 r.  

 
 

1. Uchwała Nr XXIV/150/16 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 
rok 2016. 
Dochody budżetu gminy – 26.295.126,40 zł. 
Wydatki budżetu gminy – 28.046.500,40 zł. 

 
2. Uchwała Nr XXIV/151/16 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 
    Wieloletnia Prognoza Finansowa będzie realizowana  w latach 2016-2025. 

 
3. Uchwała Nr XXIV/152/16 w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kostomłoty. 
Bezpośrednią przyczyną zmiany była potrzeba wprowadzenia zmian o charakterze 
punktowym, czyli zmian jednostkowych (m.in. uszczegółowienie zapisów 
obowiązującego studium, stworzenie warunków dla realizacji inwestycji celu 
publicznego). Wykonano również dodatkowe opracowanie – „Analiza potrzeb i 
możliwości rozwoju gminy Kostomłoty”.  

 
4. Uchwała Nr XXIV/153/16 w sprawie  ustalenia liczby punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem 
piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży,  jak i w 
miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych na terenie Gminy Kostomłoty. 
Uchwała określa liczbę punktów sprzedaży napojów alkoholowych oraz reguluje 
zasady usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 

5. Uchwała Nr XXIV/154/16 w sprawie  ustalenia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Kostomłoty.  
Nowelizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach wprowadziła 
istotne zmiany w zakresie regulacji objętych uchwałą w sprawie regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy. Jednocześnie ustawodawca 
postanowił, że dotychczasowy akt prawa miejscowego z stracił ważność 1 sierpnia 
2016 r. Zasadne było podjęcie nowej uchwały. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 

 
 
 
6. Uchwała Nr XXIV/155/16 w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów.  
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Nowelizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach wprowadziła 
istotne zmiany w zakresie regulacji objętych uchwałą w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Jednocześnie 
ustawodawca postanowił, że dotychczasowy akt prawa miejscowego stracił ważność 
1 sierpnia 2016 r. Zasadne było podjęcie nowej uchwały. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 

7. Uchwała Nr XXIV/156/16  w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 
Zapisy poprzedniej uchwały dostosowano do przepisów ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 

8. Uchwała Nr XXIV/157/16 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Zapisy poprzedniej uchwały dostosowano do przepisów ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 

9. Uchwała Nr XXIV/158/16 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 
nieruchomości. 
Zapisy poprzedniej uchwały dostosowano do przepisów ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego. 
 

10. Uchwała Nr XXV/159/16 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 
rok 2016. 
Dochody budżetu gminy – 24.613.310,19 zł. 
Wydatki budżetu gminy – 28.364.684,19 zł. 
 

11. Uchwała Nr XXV/160/16 w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-
Katolickiej p.w. św. Jadwigi w Świdnicy Polskiej. 
Przekazano dotację (10.000 zł) dla parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. św. Jadwigi w 
Świdnicy Polskiej, na podstawie złożonego w dniu 22 września 2015r. wniosku o 
udzielenie dotacji na przeprowadzenie prac osuszania ścian wraz z naprawą tynków i 
wykonaniem izolacji przeciwwilgociowych w kościele parafialnym p.w. św. Jadwigi w 
Świdnicy Polskiej. 

 
12. Uchwała Nr XXV/161/16 w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-

Katolickiej p.w. św. Jadwigi w Świdnicy Polskiej. 
Przekazano dotację (10.000 zł) dla parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. św. Jadwigi w 
Świdnicy Polskiej, na podstawie złożonego w dniu 22 września 2015 r. wniosku o 
udzielenie dotacji na remont drewnianej podłogi empory organowej w kościele 
filialnym p.w. św. Mateusza w Wilkowie Średzkim. 
 

13. Uchwała Nr XXV/162/16 w sprawie zmiany uchwały nr L/299/14 Rady 
Gminy Kostomłoty z dnia 24 czerwca 2014 r. w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Kostomłotach. 
Zmiana statutu pozwoli na zatrudnienie w strukturach GOOSz-u koordynatora ds. 
upowszechniania i krzewienia kultury fizycznej i sportu. 

 1414



 
Ponadto w/w uchwały przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego we Wrocławiu oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu (poz. 1, 
2, 7, 8, 9, 10, 11, 12). 
 
Wojewoda Dolnośląski rozstrzygnięciem nadzorczym: 

- NK-N.4131.54.12.2016.MC z dnia 29 lipca 2016 r. na podstawie art. 91 ust. 1 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2016, poz. 446) stwierdził 
nieważność §4 ust. 2, §5 ust. 1 pkt 1 we fragmencie: „z chodników”, §5 ust. 1 pkt 1 lit. a 
we fragmentach: „chodników, a także” i „oraz posypanie solą lub piaskiem chodnika i 
ciągów komunikacyjnych”, pkt 4 i 6, §9 pkt 5 lit. j, §16 ust. 1 pkt 2 lit. g, lit. h we 
fragmencie: „na tereny placów gier i zabaw, piaskownic dla dzieci, plaż, kąpielisk oraz”, 
lit. i we fragmencie: „nie dotyczy ono psów ras uznanych za agresywne” uchwały Nr 
XXIV/154/16 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 23 czerwca 2016 w sprawie regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kostomłoty 
 
- NR NK-N.4131.54.11.2016.MC z dnia 29 lipca 2016 r. na podstawie art. 91 ust. 1 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2016, poz. 446) 
stwierdził nieważność wiersza czwartego w kolumnie czwartej, wiersza piątego w 
kolumnie trzeciej we fragmencie: „do długości 1,5m” i w kolumnie czwartej, wiersza 
szóstego w kolumnie czwartej, wiersza siódmego w kolumnie czwartej, wiersza ósmego w 
kolumnie czwartej, wiersza dziewiątego w kolumnie czwartej, wiersza dziesiątego w 
kolumnie czwartej, wiersza jedenastego w kolumnie trzeciej, wiersza dwunastego w 
kolumnie trzeciej, wiersza dziewiętnastego w kolumnie trzeciej we fragmencie” 
„samochodowe o średnicy nie przekraczającej 56 cm”, wiersza dwudziestego pierwszego 
w kolumnie czwartej tabeli zawartej w Załączniku Nr 1 oraz części I ust. 2 we 
fragmencie: „itp.”, części II ust. 4 we fragmencie: „i zanieczyszczone innymi odpadami”, 
ust. 5, ust. 7 tiret drugie, trzecie, piąte i szóste, ust. 8 tiret drugie oraz ust. 12 we 
fragmencie: „niezidentyfikowanych, niewiadomego pochodzenia, o niewiadomym 
składzie” Załącznika Nr 2 do uchwały Nr XXIV/155/16 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 23 
czerwca 2016 r. w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
 
- NK-N.4131.54.8.2016.MC  z dnia 1 lipca 2016 r. na podstawie art. 91 ust. 1 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2016, poz. 446) stwierdził 
nieważność uchwały nr XXIII/146/16 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 31 maja 2016 r. w 
sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz 
nauczycieli pełniących obowiązki kierownicze w zastępstwie nauczyciela, któremu 
powierzono stanowisko kierownicze 
 
- NR NK-N.4131.54.9.2016.MC z dnia 30 czerwca 2016 r. na podstawie art. 91 ust. 1 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2016, poz. 446) 
stwierdził nieważność uchwały nr XIII/147/16 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 31 maja 
2016 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 
nauczycieli szkół i przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 
stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela oraz nauczycieli realizujących w ramach stosunku 
pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 
wymiarze godzin. 
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